



מדינת ישראל

שר הביטחון

<p><b>. Forfeiture Order (FO 14/24)</b> <b>Anti-Terrorism Law 5776-2016</b></p>	<p><b>אמר חגז (א.ח. 14/24)</b> <b>قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016</b></p>	<p><b>צו חילוט (צח - 14/24)</b> <b>חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016</b></p>
<p>Pursuant to my authority according to section 66(a) of the Anti-Terrorism Law 5776 - 2016 (hereafter - <b>the Law</b>), I hereby order the forfeiture of the property seized under an administrative seizure order (ASO - 53/23) (hereafter - <b>the seizure order</b>) of 20.10.2023, including the return accrued on the property and its real equivalent from the day of its seizure;</p> <p>This after having been convinced that the property – cryptocurrency wallets specified in the list attached to the seizure order and attached to this order – is the property of a designated terrorist organization or property used for the perpetration of a severe terror crime as defined in the Law.</p> <p>Any person who in the course of business or in the performance of his duties was requested to perform an action involving such property, or who received the property to his possession, custody or control, shall report the same to the Israel Police in accordance with sections 33(a) and 34 of the Law.</p>	<p>במوجب الصلاحية الممنوحة لي حسب نص المادة 66(أ) من قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016 (الذي يشار إليه فيما يلي بـ "القانون")، فإنني أمر بمصادرة الممتلكات المضبوطة بموجب أمر حגז إداري (أ.ح. 53/23) (يشار إليه فيما يلي بـ "أمر الحגז") المؤرخ في 20.10.2023، بما في ذلك العائد المتراكم على الممتلكات وعلى ما يعادل قيمتها الحقيقية من تاريخ ضبطها؛ وذلك بعد أن تشكلت لدي قناعة بأن الممتلكات أي محفظات العملات المشفرة المفصلة في القائمة المرفقة بأمر الحגז والمرفقة بهذا الأمر، هي ممتلكات تابعة لمنظمة إرهابية معلنة أو ممتلكات تم من خلالها ارتكاب مخالفة إرهاب خطيرة حسب تعريفها القانوني.</p> <p>أي شخص طُلب منه خلال مزاولة أعماله التجارية أو أداء مهامه، إنجاز معاملة ما من خلال الممتلكات المذكورة أو حصل على الممتلكات ليحتفظ بها في حوزته أو ليتصرف فيها، يجب عليه إبلاغ الشرطة الإسرائيلية عن ذلك بموجب أحكام المادتين 33(أ) و34 من القانون.</p>	<p>בתוקף סמכותי לפי סעיף 66(א) לחוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016 (להלן - <b>החוק</b>), הנני מורה על חילוט הרכוש שנתפס בצו תפיסה מנהלי (צת - 53/23) (להלן - <b>צו התפיסה</b>) מיום 20.10.2023, לרבות התשואה שנצברה על הרכוש ועל שווה ערכו הממשי מיום תפיסתו; זאת, לאחר שהשתכנעתי כי הרכוש – ארנקי המטבעות הקריפטוגרפיים שפורטו ברשימה שצורפה לצו התפיסה ושמצורפת לצו זה, הינו רכוש של ארגון טרור מוכרז או שהוא רכוש שנעברה בו עבירת טרור חמורה כהגדרתה בחוק.</p> <p>התבקש אדם לעשות פעולה ברכוש כאמור במהלך עסקיו או במילוי תפקידו, או שהגיע הרכוש לרשותו, לחזקתו או לשליטתו, ידווח על כך למשטרת ישראל בהתאם להוראות סעיפים 33(א) ו-34 לחוק.</p>



מדינת ישראל

שר הביטחון

1.	THfQd6TxV6s3cdw9sWa2aDvgSYkBio5aEf
2.	TTppnKCiczEhCmCQNrjRsigq4FcizSPZXY
3.	TVyJfzahkhvLHa7eruXMcUyuVFyqirk7Wc
4.	TRDaXKafW3kSYJ4KMHamvSL1Xautb97X4A
5.	TXDYVtjip9MXk764qjUe2JTGIo5NdEjDme
6.	TNC3WkhaP2tVsQLQXNBQerbGg5vUoqKNe
7.	TU3fcRVCuHGxkklI8ge85MxV4TJxlqRLDS
8.	TCKrXikaXzDgXHTzh9nk24EYxZsbQJK6o9
9.	TWHpRB6vLxqNeCXdiRgxj3t3bQx47c4E2v
10.	TWyxNzR6lFhAeMwXNFTVzSWfhkGMxrSgen
11.	TEUxFqcaFNfbQ7DfLiBPasBc14LdySAic
12.	TA9XWZ7RLGwfKcTWFXs3cBHRuR388YNugT
13.	TFR1tsGZhkiMYQvlt8uMWPgXFGBEajHCGd
14.	TLiskxkeSyr3z45SzCK6JH8astFHqWRd5c
15.	TRAY8vmzneVCPfg7kDG7VQoJdBifNDARCX
16.	TKRx97Segu8hRqHTCLj9xNEwMRo9ANtlfA
17.	TS6VWJxeLne2YaHfywsZEPwifqP7HQtkvi

ישראל כ"ץ  
שר הביטחון

Israel Katz  
Minister of Defense

إسرائيل كاتس  
وزير الدفاع

תאריך (עברי):

ה' כנסולו תשס"ה

Date: التاريخ:

9.12.24